

Catedrala Episcopală „Sfântul Mare Mucenic Gheorghe ” din Saint-Hubert, QC a aniversat 18 ani de la înființare

În luna octombrie a acestui an s-au împlinit 18 ani de la prima slujire în cadrul Misiunii „Sfântul Mare Mucenic Gheorghe” din Saint-Hubert, QC. Aceasta s-a deschis la data de 14 octombrie a anului 2004 și a devenit ulterior parohie și Catedrală Episcopală. Cu acest prilej vor avea loc aici în ultima parte a acestui an, mai multe evenimente aniversare.

Acestea au debutat duminică, 16 octombrie cu slujba Utreniei și a Sfintei Liturghii, săvârșită, cu binecuvântarea Preasfințitului Părinte Ioan Casian, de către un sobor de preoți din care au făcut parte protos. dr. Maxim Morariu, ecleziarhul Catedralei, pr. Adrian Manea și pr. George Drăgan. A urmat apoi o agapă frățească, organizată de către AROLA și Consiliul Parohial, la care au fost invitați toți cei prezenți. Aducem mulțumiri doamnei Elena Mihăiescu și doamnelor de la AROLA, maicii Ana și Consiliului parohial pentru implicarea și aportul oferit reușitei evenimentului. Slavă lui Dumnezeu pentru toate!

Protos. Maxim Morariu

The Episcopal Cathedral "Saint George the Great Martyr" in Saint-Hubert, QC celebrated its 18th anniversary

In October of this year, 18 years have passed since the first service in the "Saint Great Martyr Gheorghe" Mission in Saint-Hubert, QC. It opened on October 14, 2004 and later became a parish and an Episcopal Cathedral. On this occasion, several anniversary events will take place here in the latter part of this year. The events started on Sunday, October 16 with the service of Matins and the Holy Liturgy, performed, with the blessing of the Most Reverend Father Ioan Casian, by a council of priests formed by protos Dr. Maxim Morariu, the ecclesiarch of the Cathedral, Fr. Adrian Manea and Fr. George Dragan. Then it followed a fraternal agape, organized by AROLA and the Parish Council, to which all those present were invited. We would like to thank Mrs. Elena Mihăiescu and the ladies from AROLA, Mother Ana and the Parish Council for their involvement and contribution to the success of the event. Praised be the Lord for all!

Protossyncell Maxim Morariu

La cathédrale épiscopale « Saint George the Great Martyr » à Saint-Hubert, QC a célébré son 18e anniversaire

Dans le mois d'octobre de cette année, 18 ans se sont écoulés depuis le premier service à la Mission "Saint Grand Martyr Gheorghe" à Saint-Hubert, QC. Elle a ouvert ses portes le 14 octobre 2004 et est devenue plus tard une paroisse et une cathédrale épiscopale. A cette occasion, plusieurs événements anniversaires auront lieu ici dans la dernière partie de cette année.

Ils ont commencé le dimanche 16 octobre avec le service des Matines et la Sainte Liturgie, célébrée, avec la bénédiction du sa Grace l'evêque Ioan Casian, en conseil des prêtres dont les protos faisaient partie. Dr Maxim Morariu, ecclésiarche de la cathédrale, le P. Adrian Manea et le P. Georges Drăgan. Puis a suivi une agape fraternelle, organisée par AROLA et le Conseil Paroissial, à laquelle toutes les personnes présentes ont été invitées. Nous tenons à remercier Mme Elena Mihăiescu et les dames d'AROLA, Mère Ana et le conseil paroissial pour leur implication et leur contribution au succès de l'événement. Louez soit Dieu pour tout !

Protoss. Maxime Morariu

